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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 28 
februarie 2023. 
      Prin convocările depuse de un număr de 9 consilieri locali din partea PNL 
Giurgiu (numerele 18981, 19095, 19099, 19102, 19104, 19106, 19111, 
19112,19114, 19117, 19122) din 24 FEBRUARIE 2023, Consiliul Local al 
municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința extraordinară pentru data de 28 
februarie 2023, ora 1100. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Bușcu Gheorghe 
3. Gâdea Gheorghe  
4. Costache Robert Andrei 
5. Pană Gheorghe 
6. Sîrbu Adelina  
7. Dumitrescu Silviu 
8. Muscalu Ionel 
9. Daut Ioan Adrian  
10.  Funieru Cătălin 
11. Pălălău Gheorghiță Stelian 
12.  Peptănaru Gigica Ivonette 

Absenți: 

13. Măroiu Marian 
14. Cioacă Ionuț 
15. Țigănilă George  
16. Ion Marian  
17. Câinaru Codruț 
18. Nichita Tereza - motivat 
19. Săndulescu Petronela  
20. Ioniță Ciprian Liviu  
21. Nicorescu Gelu  

 



     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Bună ziua, întrucăt doamna consilier 
Nichita Tereza care astăzi era președinte de ședință este absentă motivat fiind la spital la 
București cu tatăl dumneaei, am să încep eu cu prezentarea cvorumului pentru desfășurarea 
ședinței, vom asculta imnul și apoi vom trece la alegerea unui nou președinte de ședință 
conform codului administrativ. Menționez că sunt prezenți 11 consilieri locali, absentează 
Măroiu Marian, Cioacă Ionuț, Țigănilă George, Ion Marian, Câinaru Codruț, Nichita Tereza, 
Săndulescu Petronela, Ioniță Ciprian și domnul Nicorescu Gelu. 
 
      Se asculta Imnul Național. 
 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: O să vă rog acum să faceți propuneri 
pentru președintele de ședință.  
     Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Propun eu doamna secretar, pe domnul Silviu 
Dumitrescu. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Mulțumesc, supun aprobării 
dumneavoastră propunerea domnului consilier Gâdea. Cine este pentru? Unanimitate. 
Mulțumesc.  
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Bună ziua stimați colegi, în mod 
normal ședința trebuia să înceapă cu aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare, dar 
deoarece a fost o ședință foarte lungă în care s-au spus foarte multe lucruri și există un 
material foarte mare de elaborat, colegii de la Direcția Juridică nu au reușit să termine așa că 
nu o să aprobăm astăzi procesul verbal, drept urmare o să dăm citire ordinii de zi pe care o 
știm cu toții, astăzi ne-am reîntânlit în cadrul Consiliului Local pentru a încerca încă o dată 
să trecem și să discutam despre acest proiect de hotărâre extrem de important cu privire la 
învățământul dual, așa că supun la vot ordinea de zi cu un singur proiect. 
     Domnul consilier Damian Marian: Domnule președinte vă rog să îmi permiteți ca să 
supun aprobării consilierilor ca înainte de acest proiect să avem posibilitatea să abordăm 
acestă, mă scuzați pentru emoție, nu am mai prezentat un consilier nou până acum și de 
aceea se întâmplă lucrul acesta, avem un nou consilier care a primit Hotărârea 
Judecătorească, doamna Gigica Peptănaru și propun ca înainte de ședință să-și depună 
jurământul și să își preia toate atribuțiunile conform legii.  
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Sunt de acord domnule viceprimar, 
supun la vot aprobarea suplimentării solicitată de domnul viceprimar, cine este pentru? 
Împotrivă? Abțineri? Nu sunt, atunci doamna Peptănaru vă invităm să depuneți jurământul. 
Acolo aveți scris jurământul, cu mâna pe biblie sau aveți și aici scris cum vă este mai 
simplu. Vă rog fără emoții toată lumea a avut, stați liniștită. 
     Doamna consilier Peptănaru Gigica: „Jur să respect Constituția și legile țării și să fac 
cu bună-credință tot ceea ce-mi stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Municipiului Giurgiu. Așa să-mi ajute Dumnezeu!„ 
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Mulțumesc, trebuie să semnați. 
Succes! Bine ați venit printre noi. Felicitări colegei noastre, doamna Peptănaru Gigica și o 
invităm să ia loc pe scaunul rezervat și o aruncăm deja în arena cu lei cu privire la proiectul 
de hotărâre pe care îl avem în dezbatere astăzi. 



Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.53/15.02.2023 privind aprobarea depunerii în 
parteneriat a Proiectului „Campus Politehnic pentru învățământ dual Giurgiu” și a 
cheltuielilor aferente, în vederea finanțării prin Programul Național de Redresare și 
Reziliență, apelul de proiecte PNRR-IV-C15-2022-16. 

    Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz nefavorabil. 
    Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz nefavorabil. 
    Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Discuții? Haideți domnul vice vă 
rog. 
    Domnul consilier Damian Marian: Mulțumesc domnule președinte, vă mulțumesc dragi 
consilieri pentru ocazia de a mă adresa dumneavoastră, vreau să vă spun că sunt onorat că 
fac parte din această echipă și eu remac într-un mod destul de pozitiv discuțiile care au avut 
loc aici de-a lungul celor 2 ședințe în care s-a dezbătut acest proiect. În urma acestor 
dezbateri au ieșit la iveală tot felul de aspecte pe care era normal să le discutăm și oamenii 
trebuie să știe exact că atunci când se hotărăște ceva se analizează în profunzime absolut 
totul. Am avut 2 abținere până în momentul de față pentru că am spus la vremea respectivă, 
problemele care le-am scos în evidență nu erau într-un fel susținute din punct de vedere 
financiar. În urma discuțiilor pe care le-am avut în această perioadă și având chiar în față 
cum aveți cu toții un proiect de hotărâre al Consiliului Județean prin care practic multe 
dintre problemele pe care noi ni le-am ridicat sunt rezolvate dacă această hotărâre de 
Consiuliu Județean se va aproba și sunt convins că se va aproba, domnul președinte Beianu 
și-a asumat și data trecută această responsabilitate dar acum o văd și în scris. Eu cred că 
lucrurile sunt pe un făgaș normal, mult mai clare și toate demerusile noastre nu au făcut 
altceva decât să arătăm că suntem responsabili și că judecăm din toate punctele de vedere și 
votul meu astăzi privind noile condiții fiind favorabil.  
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Vă mulțumesc frumos, domnul 
vice, dacă din rândul consilierilor nu mai are nimeni de spus ceva, vă rog domnul Muscalu. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: În ședința anterioară s-a pus problema la un moment 
dat de parcă am fi așa un soi de.….neinteligibil….unde vor venii copiii care vor sta la acest 
campus. Am avut ocazia să stau de vorbă la Colegiul Tehnologic Viceamiral Bălănescu cu 
cei de acolo unde am dus o delegație din Bulgaria, un Colegiul de asemenea anvergură, un 
colegiu care se ocupă în continuare de a crea și de a instrui marinara pentru că noi suntem la 
Dunăre și de a crea profesii care se cer pentru a putea să navighezi pe fluviu sau pe mări și 
în discuția pe care am avut-o acolo am înțeles că sunt astăzi 800 de elevi la acest colegiu 
ceea ce depășește cu mult așteptările pe care unii dintre colegii nostrii nu le înțelegeau, de 
unde atâția elevi. Astăzi sunt 800 de elevi care pot învăța la acest campus, important este ca 
noi să-l facem ca împreună cu toți cei care sunt parteneri serioși, am văzut aici și 
Universitatea Politehnică București, încă odată spun, este onorant acest parteneriat, 5 
facultăși importante de acolo care nu cred că au dezamăgit vreodată plus alte Unități 
administrative teritoriale și de asemenea instituții dar și IMM-uri care au nevoie de forță de 
muncă calificată. Îmi pare rău, îmi cer scuze pentru cacofonie dar asta este, nu este de ieri 



de astăzi în Giurgiu și sigur nu va fi depășită dacă noi vom continua, încă odată spun, să 
gândim mic și să nu vedem lucrurile așa cum trebuie, adică în viitor. Profesiile pentru care 
se vor pregăti acești tineri, de asemenea sunt extreme de interesante și unele se regăsesc 
astăzi pe piața muncii dar unii se pregătesc pentru viitor, așa că și eu voi vota pentru. 
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Mulțumesc, domnule Muscalu. 
Domnul Pălălău, vă rog. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Din păcate la ședința precedentă nu am putut 
participa 
nefiind în localitate, fiind singurul motiv pentru care nu am putut participa nu alte dezbateri, 
discuții care au fost la comisii, ceea ce vreau să spun astăzi este că am urmărit cu interes 
întreaga dezbatere ce a avut loc la ședința precedentă, argumentel pro și contra aduse acestui 
proiect și stăteam și mă gândeam decizia mea până la urmă cum să fie. Omenirea s-a 
dezvoltat și avem astăzi ce avem pentru că au fost forțate limitele și nimeni nu s-a oprit la 
lucrurile care erau confortabile și comode. Acest proiect întradevăr a provocat multe semne 
de întrebare tuturor dar trebuie să ne asumăm acest risc de a avea un campus universitar, cu 
toții știți sigur că dacă nu vom avea acest lucru vom pierde cu toții, dacă astăzi noi nu ne 
dăm votul să se întâmple acest lucru vom pierde cu siguranță. Dacă  suntem de acord ca 
acest proiect să fie aprobat, avem o șansă și orașul acesta poate spera la un viitor. Eu astăzi 
nu vreau să iau o decizie pentru care copilul meu peste ani când va crește să mă întrebe de 
ce nu am fost de acord, poate că la vremea respectivă își va dori să facă lucrul acesta și nu aș 
vrea să fiu în situația de a spune, că așa am vrut. Nu trebuie să ne riscăm astăzi viitorul 
copiilor noștri, învățământul a fost și va fi întotdeauna temelia unei societăți, drept pentru 
care eu astăzi voi vota pentru. Mulțumesc. 
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Vă mulțumesc mult, domnule 
Pălălău. Având în vedere că în sală îl avem invitat și pe domnul președinte Dumitru Beianu 
și de asemenea pe doamna vicepreședintă Elisabeta Mihalcea le dau cuvântul și dânșilor 
începând cu domnul Beianu care ne va spune încă odată de ce este important și ce beneficii 
aduce acest proiect.  
     Domnul președinte al Consiliului Județean Beianu Dumitru: Da, mulțumesc domnul 
viceprimar, poate colega mea să reia argumentele, eu fiindcă am participat și la ședința 
trecută vin cumva în întâmpinarea întrebărilor rămase fără răspuns și fără adresant dat fiincă 
lipsesc consilierii PSD. Preiau din declarația doamnei consilier Peptănaru, facem tot ceea ce 
stă în puterea și priceperea noastră și încă odată pentru toți cei care au bune intenții vis-à-vis 
de oraș. Ne-am referit în ședința anterioară și ne referim astăzi la cel mai complex proiect pe 
care îl putem avea pe masă după revoluție, nu doar prin valoare cât prin complexitatea 
modului de implementare a proiectului și mai ales implicațiile ulterioare, ne-am referit la 
copii dacă folosim experiența noastră, a oricărei civilizații de pe globul acesta nu putem să 
tratăm genul acesta de proiect decât cu maxima prioritate, maxima seriozitate și dacă nu cer 
prea mult și cu maxima sinceritate. Reveninând la fondul problemei după discuțiile de data 
trecută și nu în ultimul rând după emisiunea de aseară când domnul Marian Mina lipsit de 
alte argumente a spus că terenul acela este contaminat. Vă pun la dispoziție astăzi un 
document de la Agenția pentru protecția mediului care prevede fără echivoc că acest teren 
nu se regăsește în inventarul județean al siturilor contaminate, respectiv potential 
contaminate elaborate de APM Giurgiu. Dacă cineva își închipuie, nu vreun specialist din 



Consiliul Județean sau din primărie, este un personaj de ce mai mică importanță în structură, 
ar fi putea să promoveze un proiect care să fie dezvoltat pe un teren contaminat înseamnă că 
nu suntem într-o societate normal și mie mi se pare că singura doză de anormalitate a putut 
fi constatată la o serie de consilieri și chiar a președintelui PSD aseară în emisiune care au 
emis numai idei ireale, ilogice doar de dragul de a avea argumente în defavoarea acestui 
proiect, vă rog să mă credeți că nu există decât unele care în această formulă pot fi depășite, 
pot fi rezolvate. Ca atare am fost foarte atent la tot ceea ce s-a spus, am reținut inclusive de 
la domnul viceprimar căruia îi mulțumesc pentru atitudine și sinceritate la ceea ce era 
prezentat nejustificat legat de aprobare acestui proiect și am elaborate cu colegii din 
Consiliul acest proiect de hotărâre, vi l-am multiplicat și dumneavoastră, spre știință și poate 
fi perfectat cu orice credeți că trebuie adăugat, rezolvă într-o formă scriptică cele 3 elemente 
care au ridicat cele mai mari comentarii. Anume, după aprobare, acest proiect va fi inițiat și 
aprobat în Consiliul Județean și ne va permite nouă conform metodologiei puse la dispoziție 
odată cu ghidul să devenim lideri acestui consorțiu, preluând astfel toate responsabilităție 
care în mod justificat, poate, au stârnit neliniște între consilieri. A doua obligație, să preluăm 
terenul cu votul dumneavoastră evident ca să derulăm toate activitățile la fel de importante 
și poate cu oarecare dubii având în vedere modul în care este elaborate legea și nu în ultimul 
rând a 3 responsabilitate și poate cea mai importantă, reiterăm aici în scris că în fiecare 
dintre anii următori, Consiliul Județean din suma pusă la dispoziție din 6% reprezentând 
suma alocată vom aloca cu prioritate valoarea cofinanțării către Municipiul Giurgiu urmând 
ca restul sumei să fie repartizate în urma aplicărilor prevăzute de lege celorlalte UAT-uri. 
Acestea sunt cele 3 elemente care cred eu că stârnit cele mai multe temeri și discuții 
justificate dincolo de altele care nu au nicio legătură cu realitatea și aici colega mea mă va 
completa. Mulțumesc tuturor celor care cu bună credință au încercat să-și facă o părere 
foarte bună și să aibă toate informațiile înainte de vot și vă mai spun încă odată 
dumneavoastră și celor interesați că dacă vom fi o echipă sinceră și bine intenționată tot 
ceea ce reprezintă obstacole întâmplătoare sau previzibile vor fi depășite, este greu dar 
împreună vom transpune în practică, putem implementa pentru binele copiilor în primul 
rând dar și al acestui oraș , al acestui județ a cărei dezvoltare sunt convins că ne interesează 
pe toți prezenți.  
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Vă mulțumim domnule președinte, 
o invit și pe colega noastră, vicepreședintele Consiliului Județean, doamna Mihalcea, să zică 
câteva cuvinte. 
     Doamna vicepreședinte a Consiliului Județean: Bună ziua și vă mulțumesc frumos 
pentru posibilitatea de a vorbii astăzi în fața dumneavoastră. Din aceleași considerente ca și 
domnul Pălălău, eu am avut o problemă personală, copilul meu a fost bolnav și a trebuit să 
râmân săptămâna trecută pentru că nu aveam niciun fel de problemă să vin săptămâna 
trecută să discutăm despre acest proiect la care Consiliul Județean muncește de pe 2 ani de 
zile. Întradevăr domnul secretar general adjunct, Gabriel Petre cu care eu colaborez de peste 
2 ani de zile, în urma discuțiilor pe care le-am avut cu domnul rector Mihnea și cu 
președintele Senatului Universității Politehnica București, domnul profesor Tudor Prisecaru. 
Este un proiect foarte complex la care Universitatea și-a pus cele 4 facultăți și domnii decani 
unde muncim de peste 4 luni de zile. Întradevăr este cel mai complex proiect al Consiliului 
Județean și aș vrea să-i mulțumesc domnului președinte că ne dă oportunitatea de a-l prelua 



noi iar liderul de parteneriat așa cum este prevăzut în ghid este dat de proprietarul terenului. 
Dacă terenul trece la Consiliul Județean noi ne vom ocupa și vom deveni lideri de 
parteneriat așa cum a menționat domnul primar săptămâna trecută ca în cazul Oradei. Ca să-
i răspund domnului consilier Marian Măroiu la emisiunea de ieri pentru că nu am avut 
posibilitatea de a-i scrie în direct, ce a fost oul sau găina înainte, o să-i spunem că pentru 
Giurgiu este nevoie de muncă calificată, investitorii vor venii dacă vor găsii muncă 
calificată, vă spune un om care a lucrat 10 ani în mediul privat, la corporații și aceste 
companii își fac studiul temeinic înainte de a se amplasa în teritoriu. Avem scrisori de 
recomandare și am muncit ca să putem să avem acest proiect de aceea vă spun că 
dumneavoastră dați votul astăzi ca să depunem proiectul, nu ca să-l câștigăm pentru că 
bătălia pe zona de sud este una foarte mare, ne batem cu încă 3 județe iar cel mai mare 
candidat este Argeșul cu Dacia și companiile care ne-au dat scrisori de recomandare sunt 
unele dintre cele mai puternice la nivel international, vorbim despre….neinteligibil….și alte 
companii care au auzit despre proiectul nostru și vor să-și dezvolte domeniul de activitate 
aici. Investitorii nu vin dacă administrațiile nu-și orientează ochii spre educație iar noi astăzi 
asta facem, investiția în educație este pe termen mediu și lung și noi asta facem , un proiect 
pe 15 ani și vreau să vă mulțumesc tuturor că astăzi veți scrie istorie prin votul 
dumneavoastră pentru care vom depune cererea de finanțare luni. Mulțumesc. 
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Da, domnul Muscalu. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Deci înainte de a scrie istorie și așa mai departe eu aș 
vrea să o felicit pe colega mea, doamna Gigica pentru că astăzi a primit mandatul de 
consilier local și poate nu întâmplător chiar astăzi, deci vă dați seama de ceva vreme locul 
de lângă mine era liber și acum este ocupat de o persoană foarte implicată în educație, 
educație pe banii domniei sale pentru că de foartă multă vreme se ocupă să scoată și o 
revistă și vrea să țină și un cenaclu, se ocupă să facă un anumit tip de educație pe care 
desigur și nu mai este vorba de copii aici ci de persoanele adulte care se întâlnesc și care dau 
mai departe acest dar și talent și har al scrisului, al dictatului,al culturii. O felicit încă odată, 
îi spun că nu întâmplător a ajuns astăzi aici, lucrul acesta se vede clar că deasupra noastră 
există un Dumnezeu și probabil că prezența sa va fi binecuvântată. Mulțumesc. 
    Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Mulțumesc frumos. Da, doamna 
Peptănaru. 
    Doamna consilier Peptănaru Gigica: Sunt obligată să răspund, da întradevăr de foarte 
mulți ani mă zbat cu niște forțe care sunt potrivnice culturii, părinții, bunicii și chiar noi toți 
trebuie să înțelegem fără a avea cultură, fără a avea școală nu însemnăm nimic, deci suntem 
niște oameni fără nicio valoare, eu voi spune da astăzi aici și probabil nu întâmplător a fost 
ca să primesc documentele în aceste zile pentru a fi validate și voi duce mai departe cultura 
chiar prin forțele mele proprii așa cum am făcut și până acum, nu spun că a fost ușor,nu 
spun că atunci când nu ești ajutat ai speranța că faci ceva și sper și acum cu acest proiect ca 
Giurgiu să devină ceea ce ar trebui să fie pe harta țării europeană. După cum vedeți Giurgiu 
este un oraș sărac, un oraș care suntem pe aproape ultimul loc la învățătură și aș dorii foarte 
mult ca cei implicate în școli să fie mult mai responsabili cu cei pe care îi formează, pentru 
că îi formează din acel lut. Vă mulțumesc frumos. 
    Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Vă mulțumesc frumos. Dacă nu mai 
avem de ascultat nicio opinie o să vreau să spun și eu 2 cuvinte având în vedere că mi-ați 



acordat onoarea de a fi președinte al acestei ședințe, a mea este semnătura pe proiectul de 
hotărâre. Vreau să vă spun că din cele 30 de consortia care vor depune în țară o cerere de 
finanțare, noi suntem singurul în care a existat un conflict și asta trebuie să ne ridice niște 
semen mari de întrebare. De asemenea vreau să spun încă odată faptul că eu nu consider că 
membrii, consilierii PSD care absentează și care au fost împotriva acestui proiect că în sinea 
lor și înauntrul lor și în mintea lor consideră că aceste proiect nu este unul bun ci pentru că 
de la partid li s-a trasat o linie clară de a încerca să trântească acest proiect foarte important 
pentru Giurgiu doar pentru a se plătii niște polite fără niciun fel de interes legat de binele 
comunității și aici intervine ceea ce am spus într-o postare pe facebook, linia fiecărui om, 
fiecărui consilier local, până unde poți să mergi cu compromisuri. Nu cred că este sănătos 
pentru noi consilierii locali să ascultăm linia de partid care de mult ori este corectă pentru că 
am fost propuși de un partid, pe listele unui partid dar nu cred că este sănătos să votăm 
absolut orice ne trasează liderul de partid. Suntem singurul consorțiu care a avut conflicte, 
toate celelalte județe, PSD, PNL, PRO ROMÂNIA,sau orice alt partid toată lumea a votat în 
județul lor consorțiul care le-a fost propus și asităm cu tristețe încă odată modul în care PSD 
Giurgiu reușește să aducă în prim plan Județul Giurgiu la nivel national, bineînțeles într-un 
mod negativ. Le mulțumesc colegilor mei care astăzi sunt prezenți, le mulțumesc tuturor 
celor care astăzi au înțeles importanța acestui proiect, îmi asum vina de a nu fi transmis 
suficient de bine, atât colegului meu viceprimar Marian Damian cât și prietenului și 
colegului meu Pălălău anumite informații cât să le elimin orice urmă de dubiu cu privire la 
siguranța și importanța acestui proiect. Mulțumesc pentru efortul pe care l-au făcut astăzi și 
colegilor mei consilier care au votat în bloc și au înțeles în bloc importanța proiectului, îi 
mulțumesc domnul Beianu pentru susținerea pe care a avut-o legată de acest proiect și 
pentru calitatea cu care a reușit să prezinte lucrurile în continuare și îi mulțumesc doamnei 
Mihalcea care s-a culcat și s-a trezit în gând cu acest proiect. Vă mulțumesc frumos. Supun 
la vot proiectul, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Avem 12 voturi. Vă mulțumesc 
mult. Proiectul a trecut, felicitări. 
    Domnul consilier Gădea Gheorghe: Domnule președinte dacă îmi permiteți, aș vrea să 
spun și eu 2 cuvinte, 1 că și astăzi se adeverește faptul că întodeauna există un al 13 lea ceas 
și o minte de pe urmă, al 2 lea lucru,  că mă bucur nespus de mult că am împiedicat rușinea 
ca acest proiect să nu fie votat, neaprobat, mai ales pentru că printre membrii consiliului 
suntem 3 cadre didactice, unele în activitate acum mă refer la domnul Damian și la doamna 
Sîrbu și eu de mult la pensie.Mă bucur foarte mult că astfel de proiect s-a votat.  
     Domnul președinte de ședință Dumitrescu Silviu: Vă mulțumesc domnul Gâdea, 
declar ședința închisă. Mulțumesc stimați colegi. 

Ședința se încheie la ora 11:30.  
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